
 
 

 

 

MOTIE 

 
Onderwerp Kunstgrasvelden 

Datum 7 november 2023 

Ingediend door CDA Veldhoven, De Veldhovense VVD 

Naar aanleiding van Algemene Beschouwingen / Programmabegroting 2024-2027 

Programma Programma 5 

 
De raad van de gemeente Veldhoven in openbare vergadering bijeen op 7 november 2023,  

 
Constateert dat: 

 Er geen budget is vrijgemaakt voor uitbreiding kunstgrasvelden bij onze Veldhovense 
sportverenigingen in de programmabegroting 2024-2027. 

 
overwegende dat: 

         

 Het bevorderen van bewegen in zijn algemeenheid een belangrijk doel is van de 
gemeente Veldhoven; 

 Er vanuit het Veldhovense bedrijfsleven in samenwerking met andere 
belanghebbenden serieus wordt gewerkt aan een sport- en cultuurfonds; 

 Er uitvoerig (gedurende +/- 1,5 jaar) is gesproken om 4 extra kunstgrasvelden te 
realiseren bij de 4 Veldhovense voetbalverenigingen tussen de Gemeente Veldhoven, 

ASML en de voetbalverenigingen; 
 Er een concreet plan klaarligt, geïnitieerd door de 4 Veldhovense 

voetbalverenigingen, om 4 extra kunstgrasvelden te realiseren waarbij het voorstel 

is dat het Veldhovense bedrijfsleven (waaronder ASML) een aanzienlijk deel wil 
financieren; 

 De Gemeente Veldhoven heeft doen laten overkomen richting de 
voetbalverenigingen dat ze dit plan steunen door, in een eerder stadium, actief mee 

te denken in de reeds bestaande plannen; 
 De 4 Veldhovense voetbalverenigingen enthousiast zijn over dit plan maar dat er nog 

geen financiële middelen zijn opgenomen in de begroting 2024-2027; 
 Er tijdens de beantwoording van technische vragen is aangegeven dat er geen 

budget wordt vrijgemaakt/opgenomen voor extra kunstgrasvelden in de begroting 

2024-2027. 
 

verzoekt het college: 
1. Actief mee te werken, faciliteren en mee te denken met de 4 Veldhovense 

voetbalverenigingen en het bedrijfsleven om de 4 extra kunstgrasvelden (zo snel als 
mogelijk is) te kunnen realiseren; 

2. Uiterlijk in Q2 2024 met een update te komen richting de raad met de stand van 
zaken omtrent de 4 extra kunstgrasvelden; 

3. De raad actief te informeren bij ontwikkelingen en kosten zodat plannen geen 

vertraging oplopen wanneer budget vrij zal moeten worden gemaakt; 
4. Actief in gesprek te gaan en blijven met de Veldhovense voetbalverenigingen en het 

bedrijfsleven om verwachtingen juist te managen richting deze belanghebbenden. 
 



 
 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 

Stemming .. stemmen – (AANGENOMEN / VERWORPEN) 

Voor .. stemmen ( ) 

Tegen .. stemmen ( ) 

 
 

 

 

 

 


